
Interpelacja Nr 189 
z dn. 10 kwietnia 2018 r. 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 
jednostki pomocniczej Dzielnicy Praga-Południe m.st. Warszawy 

 
w sprawie remontu ulicy Gocławskiej 

              
Pan 
Tomasz Kucharski 
Burmistrz Dzielnicy  
Praga-Południe m.st. Warszawy 

 

Szanowny Panie Burmistrzu ! 

Rada Osiedla Kamionek kieruje pytanie o przewidywany termin  remontu ulicy 
Gocławskiej. 

Tym razem pytamy o termin przede wszystkim w kontekście bezpiecznej drogi do 
szkoły. Ulica ma bardzo kiepską nawierzchnię, co sprawia, że w czasie deszczowej 
pogody przechodnie są ochlapywani przez przejeżdżające samochody. Należy także 
podnieść, że chodniki są bardzo wąskie. Tymczasem ulica staje się coraz bardziej 
uczęszczana przez pieszych, rowerzystów i kierowców: lokale usługowe przy 
Gocławskiej 9/9a rozwijają działalność, rozwija się SWPS, oddano do użytkowania 
centrum Praga306 z przychodnią Medicover, a jest to przecież także najczęściej 
obierana droga dzieci do szkoły nr 255 (od przystanku Gocławska). 

 

Z wyrazami szacunku 
 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

 

 

 

 


